



Date : 07/04/2021

Pages : 94

Format cm : 16 x 21

Prix : 7.95

EAN : 9782401076334

Awakening Your Child to Nature

Authors: Sylvain Wagnon (Text) - Adejie (Illustrations)

Publisher : Hatier

Category : Practical Books

Genres : Nature/Animals - Well-Being/Self-Help

Keywords : Autonomy - Sustainable city - Natural preserve - Ecosocialism - Space

Vous aimeriez sensibiliser votre enfant au respect de la nature, à son observation, à ses vertus... Aujourd'hui, transmettre de bonnes habitudes à nos enfants fait partie des enjeux éducatifs et écologiques que nous devons prendre en compte. Plus que jamais, nous sommes invités à réduire nos déchets, à nous montrer attentifs à notre consommation.

Les explications courtes et claires.

Les 50 jeux, astuces et activités à lui proposer au fil des saisons l'aideront à, progressivement s'autonomiser, éveiller sa curiosité, sa créativité et canaliser ses émotions.

So you'd like to raise your child's awareness of nature, the virtues of preserving and observing it? Nowadays, passing on such good habits is just one of educational and ecological issues we must take into account in childrearing. Now more than ever, we are called upon to reduce our waste and be more attentive consumers.

Short, clear explanations. 50 games, tips, and activities appropriate year-round for your child to help them slowly become independent, to awaken their curiosity and creativity, and to channel their emotions.
